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Protokół Nr XXVII/20 

z dnia 3 grudnia 2020 r.  

 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka 

Sokalskiego– wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.40 i trwała do godz. 17.00. 

  

W sesji uczestniczyło 12 radnych (nieobecni radni: Agnieszka Kucharczyk, Piotr Rusek, Otylia 

Sieczka), wójt Jerzy Ulbin, skarbnik Barbara Zapała, sekretarz Monika Borysewicz. 

  

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2.  

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXVII nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformował, że Wójt Gminy na podstawie § 39 ust. 

2 Statutu Gminy Dobromierz zwrócił się z wnioskiem o zmianę porządku obrad XXVII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie projektu uchwały w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków. Zaproponował, aby 

przedmiotowy projekt uchwały  wprowadzić jako punkt 5, natomiast pozostałe przesunąć o 1.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

 Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat i trybu ich pobierania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wydłużenia terminu obowiązywania Strategii 

rozwiązywania problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 2014 – 2020. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.-3. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVII/154/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2020 , głosowało: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-4. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający  

uchwałę w sprawie stawek podatku od środków transportowych w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie stawek podatku od środków transportowych w głosowaniu: 4 

radnych za, 1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVII/155/20 zmieniające uchwałę w sprawie stawek podatku 

od środków transportowych, głosowało: 11 radnych za, 2 wstrzymało się, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-5.  

-wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Gniewków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny. 
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-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Gniewków w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVII/156/20 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

Aglomeracji Gniewków, głosowało: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-6. 

-kierownik GOPS Anna Kłys omówiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez niego 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVII/157/20 zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat i trybu ich pobierania, głosowało: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-kierownik GOPS Anna Kłys omówiła projekt  uchwały w sprawie wydłużenia terminu 

obowiązywania Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 

2014 – 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 



4 
 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez niego 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wydłużenia terminu 

obowiązywania Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 

2014 – 2020 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVII/158/ w sprawie wydłużenia terminu obowiązywania 

Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 2014 – 2020, 

głosowało: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-8. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

 

 

        Wiceprzewodniczący Rady 

             (-) Leszek Sokalski 

       

 

 

   

 

 

 

 

        
Protokolant: Katarzyna Żur  

Obsługa prawna: radca prawny Paweł Bartczak 

 


